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Θεσσαλονίκη, 18/06/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
Τον κ. Υπουργό Τουρισμού

ΘΕΜΑ:   «Απομονωμένος και αποκομμένος ο τουρισμός των παραλιών της Λάρισας»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

σύμφωνα με τοπικό δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου της 1ης Ιουνίου 2020, o Πρόεδρος του
Συλλόγου  Ενοικιαζόμενων Δωματίων Λάρισας  αναφέρθηκε  σε  δύο σημαντικά ζητήματα,
που απασχολούν τον κλάδο των Ενοικιαζόμενων Δωματίων Λάρισας, καθώς και γενικότερα,
τους επαγγελματίες που σχετίζονται με τον επικείμενο τουρισμό των παραλιών της Λάρισας,
το τρέχον καλοκαίρι. Χαρακτηριστικά, τόνισε ότι:  «…χωρίς  γέφυρα  στην  κοιλάδα  των
Τεμπών  και  χωρίς  λύση  για  5ο  συνεχόμενο  καλοκαίρι  στον  κόμβο  του  Πυργετού,
ξεκινά η νέα προβληματική, λόγω του κορωνοϊού, τουριστική σεζόν για τα παράλια
της  Λάρισας».  Ιδιαίτερα,  στάθηκε  στην  εκκρεμότητα  του  ημιτελή  κόμβου  στον
Πυργετό, ο οποίος απομονώνει ένα μεγάλο μέρος από τα παράλια της Λάρισας, τα
οποία  εκτείνονται  σε  μια  ακτογραμμή 40 χμ.  και  θα  μπορούσαν να αποτελέσουν
ασφαλείς  προορισμούς,  λόγω  του  μήκους  τους  και  της  αποφυγής  συνωστισμού,
μιας  και  είναι  αυτό  το  ζητούμενο,  κατά  την  τρέχουσα τουριστική  περίοδο,  λόγω
της ανασφάλειας που θα διακατέχει τους τουρίστες εξαιτίας της «πανδημίας».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Προτίθεσθε να εφαρμόσετε  πρόγραμμα αναβάθμισης του τουρισμού και  αύξησης του
τουριστικού ρεύματος, αυτό το καλοκαίρι, όσον αφορά στις απομονωμένες παραλίες της
Π.Ε. Λάρισας;

2. Πότε  αναμένεται  να  παραδοθεί  στην  κυκλοφορία  η  γέφυρα  των  Τεμπών  και  πότε  ο
κόμβος του Πυργετού;
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3. Ποιοι λόγοι οδήγησαν στο να μην έχει δοθεί λύση για 5ο συνεχόμενο έτος στον κόμβο του
Πυργετού;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος




